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О ПРОБЛЕМЕ ИНТЕРСУБЪЕКТИВНОСТИ В ФЕНОМЕНОЛОГИИ  

ЭДМУНДА ГУССЕРЛЯ С ГЕНЕТИЧЕСКОЙ ТОЧКИ ЗРЕНИЯ 
 

 

Рассматриваются вопросы генезиса сознания «другого», которые редко ставятся в 
исследовательской литературе, посвященной феноменологии интерсубъективности Гуссерля. Выявляются 
структура сознания другого и различные смыслы генезиса. В рамках рассмотрения генезиса как  
порождения сознания «другого» поднимаются такие темы, как «пограничный опыт сознания» на этапах 
эмбриональной жизни, раннего детского возраста, реконструкция сознательной жизни животных, 
возможной сознательной жизни после смерти. Выявляются границы феноменологического метода и 
трудности реализации Гуссерлевской концепции «генетической феноменологии». 
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ABOUT THE PROBLEM OF INTERSUBJEKTIVITY IN EDMUND HUSSERL`S PHENOMENOLOGY 

 
FROM GENETIC`S VIEWPOINT 

 

It is disclosed the questions regarding the genesis of the consciousness of “another”, which are seldom set in 
the research literature, dedicated to Husserl`s phenomenology of intersubjektivity. The structure of “another” 
consciousness and various meanings of genesis are revealed. Within the frame of the examining genesis as a product 
of “another's” consciousness such points as “near border experience” in embryonic stages of life, in early childhood, 
reconstruction of consciousness of animals, possibility of conscious life after death come out. It is revealed the 
borderlines of the phenomenological method and the difficulties to realize Husserl's conception “genetic 
phenomenology”. 
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